

Title (en)

Method for covering a palletized load with a hood of foil of plastic stretchable material.

Title (de)

Verfahren zum Umhüllen einer palettisierten Ladung mit einer Haube aus Dehnfolie.

Title (fr)

Procédé de suremballage d'une charge palettisée au moyen d'une housse en film plastique étirable.

Publication

**EP 0465370 A2 19920108 (FR)**

Application

**EP 91401860 A 19910704**

Priority

FR 9008558 A 19900705

Abstract (en)

Method for covering a palletised load (1) with a hood (2) of stretchable plastic film, characterised in that: - a non-gusseted sheath is employed; - the starting point is the flattened, non-stretched sheath (12); - the initial lower end (16) of the sheath (12) is brought over the palletised load (1); - the sheath (12) is opened progressively and is slipped over the corner supports (18) in the retracted state, while being folded transversely (19); - the sheath (12) is cut to length transversely; - the sheath (12) thus folded in the transverse direction is stretched; - the stretched sheath (12) and the palletised load (1) are moved relative to each other. <IMAGE>

Abstract (fr)

Procédé de suremballage d'une charge palettisée (1) au moyen d'une housse (2) en film plastique étirable caractérisé par le fait que : l'on met en oeuvre une gaine sans soufflet ; on part de la gaine (12) aplatie non étirée ; on amène l'extrémité initiale inférieure (16) de la gaine (12) au dessus de la charge palettisée (1) ; progressivement on ouvre la gaine (12) et on l'enfile sur des supports d'angle (18) à l'état rétracté en la plissant transversalement (19) ; on coupe transversalement la gaine (12) à longueur ; on étire la gaine (12) ainsi plissée en sens transversal ; on assure un déplacement relatif de la gaine (12) étirée et de la charge palettisée (1) <IMAGE>

IPC 1-7

**B65B 9/10; B65B 9/13; B65D 71/00**

IPC 8 full level

**B65B 9/13 (2006.01); B65D 71/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**B65B 9/135 (2013.01); B65D 71/0096 (2013.01); B65D 2571/0003 (2013.01); B65D 2571/00061 (2013.01)**

Cited by

US7975456B2; DE10103261A1; EP1063169A1; US6945016B2; US7200979B2; DE102004001301A1; DE102004001301B4; WO2014049184A1; WO02068268A1; WO2007076983A1; WO02058996A1

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0465370 A2 19920108; EP 0465370 A3 19920527; FR 2664234 A1 19920110; FR 2664234 B1 19940916**

DOCDB simple family (application)

**EP 91401860 A 19910704; FR 9008558 A 19900705**